



## Bakier Stationery – AAIB "Back to School" Discount Campaign

## **Terms and Conditions:**

- 1. A 10% discount is granted from the total invoice amount for all products, with no maximum limit, **excluding** the following items:
  - Luxury products: include specific brands of pens and wallets, such as **Hugo Boss**, **Montblanc**, **Cerruti**, **and Cross**.
  - White paper for printing.
  - Printer Inks.
  - · Calculators.
- 2. The discount offer is valid from 1st of September 2025 until 1st of September 2026.
- 3. Offer is valid (in-stores only) online purchasing is not available.
- 4. The offer is valid on all Arab African International Bank cards in Egyptian Pounds (both debit and credit cards).

## مكتبة بكير للأدوات المكتبية - حملة خصم "العودة إلى المدرسة" من البنك العربي الأفريقي الدولي

## الشروط والأحكام:

- 1. يتم منح خصم بنسبة 10٪ من إجمالي مبلغ الفاتورة لجميع المنتجات دون حد أقصى، مع استثناء العناصر التالية
- المنتجات الفاخرة: وتشمل علامات تجارية محددة من الأقلام والمحافظ مثل Cerruti, Cross.
  - ورق ابيض للطباعة.
  - الأحبار الخاصة بالطباعة
    - الآلات الحاسبة.
  - 2. يسرى عرض الخصم من 1 سبتمبر 2025 وحتى 1 سبتمبر 2026.
  - 3. العرض ساري (داخل المتاجر فقط)، الشراء غير متاح عبر الإنترنت.
- 4. العرض ساري على جميع بطاقات البنك العربي الأفريقي الدولي بالجنيه المصري (بطاقات الخصم المباشر والائتمان).